
Referat fra konstituerende møte i SU, Slettheia skole 

Onsdag 29. januar 2025, klokka 18.00-19.30.  

Til stede:  
Haakon Winger Eide (foreldrerepresentant, SU-leder) 
Espen Berge (foreldrerepresentant) 
Maarten Berge (foreldrerepresentant/FAU-leder) 
Trine Vestberg (representant for de pedagogiske ansatte) 
Bente Hauge (representant for de pedagogiske ansatte) 
Heidi Gimre (representant for de andre ansatte) 
Eivind Ruud (politisk representant) 
Uriel Michael Milinski (elevrådsleder, 7a) 
Alma Helene Dettmer-Mathiassen (vara, 7a) 
Tore Mydland (rektor) 
 
I tillegg møtte sosiallærer Marianne Tånevik på sak 3.  
 
Forfall/ikke møtt:  
Isabel Lalita Pedersen (nestleder i elevrådet, 7b) 
 
 

Sak Innhold Ansvar Kommentar/vedtak/ansvar 

01/25 Referatet fra forrige møte Håkon 
Referatet ble endret, etter innspill fra 
foreldrerepresentantene. Revidert referat ble sendt ut med 
innkallingen til dette møtet.  

02/25 

Informasjonssaker 

• Økonomi 

• Skolebehovsplanen 

Tore 
Tore orienterte kort om det økonomiske resultatet for 2024, 
samt om status på behandlingen av skolebehovsplanen. 
Sistnevnte blir avgjort i Bystyret onsdag 5. mars.  

03/25 Elevundersøkelsen 2024 

Tore  
Marianne 
Trine 
Elevene 

Tore presenterte resultatene fra undersøkelsen, som viser at 
mobbetallene på 6. og 7. trinn er veldig høye. Trine og 
Marianne fortalte hvordan skolen jobber videre med dette, 
for å undersøke tallene. Dette gjøres gjennom 
klassesamtaler og bruke av undersøkelsen Klassetrivsel.  

04/25 
Evalueringen av 
sammenslåingsprosessen 

Tore 
Vi gjennomgikk forslaget til undersøkelse, og utarbeidet 
noen forslag til endringer. Tore sender denne tilbake til HR i 
kommunen. Se eget vedlegg.  

05/25 
Trafikksituasjonen og  
hjertesoner 

Håkon 
Skolen ønsker at FAU skal følge opp denne problemstillingen 
i foreldregruppen. FAU og skolen søker om deltakelse i 
Hjertesone-prosjektet.  

06/25 
Fellesskapende didaktikk og 
inkluderende undervisningspraksis 

Tore 
Trine 
Bente 

Saken ble utsatt.  

07/25 

Saker fra årshjulet:  

• Skolens informasjonsarbeid 

• Skolens bemanningsplan 

• Endringer fra skoleruten 

Håkon 

• Skolen kan bli flinkere til å legge ut saker på hjemmesiden.  

• SFO er i gang igjen med ukesbrev på Visma 

• Rektor holder på med skolens bemanningsplan for neste 
skoleår. Vi må nedbemanne med to pedagogstillinger og to 
fagarbeiderstillinger. Det første løses ved å ansette færre 
årsvikarer, mens vi må melde inn overtallighet på 
fagarbeiderne.  

• Det planlegges ingen endringer i skoleruten til høsten 



08/25 Eventuelt  

1. Buss: FAU har sendt et brev til AKT med forespørsel om å 
øke busstilbudet på morgenen. Dette ønsker ikke AKT å 
gjøre, med henvisning til at elevene må velge en tidligere 
eller senere buss. De varsler også en intensivering av 
billettkontrollene på morgenen, siden det er mange elever 
som tar bussen uten å betale.   

2. Dugnad: Det planlegges en dugnad med elevrådet og FAU 
til våren 

3. Utstyr: FAU ber elevrådet om å komme med ønsker til 
utstyr de mener at skolen trenger, som FAU kan bidra med 
å finansiere.  

 
 


